

Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

Copyright © United Nations 1999
All rights reserved
Manufactured in the United States of America

Copyright © Nations Unies 1999
Tous droits réservés
Imprimé aux Etats-Unis d'Amérique



Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 1673

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

United Nations • Nations Unies

New York, 1999

***Treaties and international agreements
registered or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 1673

1992

I. Nos. 28908-28913

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 1 May 1992 to 7 May 1992*

	<i>Page</i>
No. 28908. Austria and Italy:	
Treaty on the waiver of legalization, the transmission of extracts from civil status records and the simplification of the formalities preceding marriage. Signed at Vienna on 29 March 1990	3
No. 28909. Austria and Hungary:	
Agreement concerning frontier clearance in railway traffic (with annexes). Signed at Vienna on 5 July 1991	21
No. 28910. United Nations and Turkey:	
Exchange of letters constituting an agreement concerning arrangements regarding the Seventh Conference on Urban and Regional Research of the Economic Commission for Europe, to be held in Ankara from 29 June to 3 July 1992 (with annex). Geneva, 24 January and 4 May 1992	55
No. 28911. Multilateral:	
Basel Convention on the control of transboundary movements of hazardous wastes and their disposal (with annexes). Concluded at Basel on 22 March 1989	57
No. 28912. United Nations (Economic Commission for Latin America and the Caribbean) and Spain:	
Agreement on technical cooperation (with annex). Signed at Santiago on 7 May 1992	337
No. 28913. United Nations and Cambodia:	
Agreement on the status of the United Nations Transitional Authority in Cambodia. Signed at Phnom Penh on 7 May 1992	363

***Traités et accords internationaux
enregistrés ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 1673

1992

I. N^{os} 28908-28913

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 1^{er} mai 1992 au 7 mai 1992*

	<i>Pages</i>
N^o 28908. Autriche et Italie :	
Traité relatif à l'exemption de la légalisation, la transmission des extraits d'actes d'état civil et la simplification des formalités préliminaires au mariage. Signé à Vienne le 29 mars 1990.....	3
N^o 28909. Autriche et Hongrie :	
Accord relatif au contrôle frontalier du trafic ferroviaire (avec annexes). Signé à Vienne le 5 juillet 1991.....	21
N^o 28910. Organisation des Nations Unies et Turquie :	
Échange de lettres constituant un accord relatif aux arrangements pour la Septième Conférence sur la recherche urbaine et régionale de la Commission économique pour l'Europe, qui doit se tenir à Ankara du 29 juin au 3 juillet 1992 (avec annexe). Genève, 24 janvier et 4 mai 1992.....	55
N^o 28911. Multilatéral :	
Convention de Bâle sur le contrôle des mouvements transfrontières de déchets dangereux et de leur élimination (avec annexes). Conclue à Bâle le 22 mars 1989.....	57
N^o 28912. Organisation des Nations Unies (Commission économique pour l'Amérique latine et les Caraïbes) et Espagne :	
Accord de coopération technique (avec annexe). Signé à Santiago le 7 mai 1992.....	337
N^o 28913. Organisation des Nations Unies et Cambodge :	
Accord relatif au statut de l'Autorité provisoire de l'Organisation des Nations Unies au Cambodge. Signé à Phnom Penh le 7 mai 1992	363